

# شركة كواليتي للخدمات والتموين QUALITY CATERING SERVICES

## Food Safety Policy

## سياسة سلامة الأغذية

Quality Catering Services, as a Promising food service provider in Egypt regularly measures our compliance against national and international food safety regulations in order to sustain an effective Food Safety Management System. Such a framework is based on pro-active control procedures and helps to safeguard the safety of food throughout in operations

Quality Catering Services is committed to consistency and continual improvement in food safety standards and will implement a sustainable food Safety Management System that is up to the Codex Alimentarius Commission Guidelines for the food ISO 2018-22000 application of HACCP and the safety Management System

Quality Catering Services is also committed to prevention of food spoilage which as detrimental to the health and safety of its customers. Contaminated food products are identified segregated and of Property get rid of.

Quality Catering Services adapts a philosophy of continuous improvement in all aspects of food safety through colleague education, Training, awareness and continuous improvement in all aspects of food safety programs. all employees are provided with information training and tools necessary to do their job in a hygienic compliant manner

All levels of Quality Catering Services organization Management, supervisors, employees and functional departments are responsible for the food safety Management system

This policy shall be reviewed annually by the Quality Catering Services management to ensure that it continues to reflect the aims of the company and keeps up- to- date with legislative requirements

إن شركة كواليتي للخدمات والتموين بوصفها شركة واعدة في مجال تقديم الخدمات الفندقية في مصر تقوم وبصفة مستمرة بقياس مدى التزامها بالمعايير المحلية والعالمية وكذلك المعايير الخاصة بشأن سلامة الأغذية وذلك بهدف المحافظة على نظام فعال لإدارة سلامة الأغذية ويستند إطار العمل هذا إلى إجراءات ضبط فعالة للمساعدة في حماية جودة وسلامة الغذاء في جميع المواقع.

تلتزم شركة كواليتي للخدمات والتموين باستمرار إدخال التحسينات علي معايير سلامة الأغذية مما يجعلها تطبق نظام إدارة مستدام لسلامة الأغذية يتماشى مع الإرشادات للجنة كوديكس اليمنتريوس (Allimentarius Commission Codex) أو نظام (HACCP) و (ISO 2018-22000) لتطبيق سلامة الاغذية.

تلتزم شركة كواليتي للخدمات والتموين بمنع تلوث وتلف الاغذية التي تضر بصحة وسلامة عملائها ويتم تحديد وحصر المنتجات الغذائية الملوثة والتخلص منها بشكل صحيح.

تتبني كواليتي للخدمات والتموين فلسفة تقوم على إدخال التحسينات بصفة مستمرة في كافة جوانب سلامة الاغذية من خلال تثقيف وتوعية العاملين وتنظيم البرامج التدريبية و تزويدهم بالمعلومات و الأدوات اللازمة لداء مهامهم بطريقة صحيحة وبالالتزام التام بقواعد السلامة.

جميع المستويات في شركة كواليتي للخدمات والتموين (الإدارة والعاملون والأقسام العاملة) مسئولين عن نظام ادارة سلامة الاغذية.

تخضع هذه السياسة للمراجعة سنويا من قبل إدارة شركة كواليتي للخدمات والتموين والفريق الأساسي لضمان استمرارها في تجسيد اهداف الشركة و مواكبة المتطلبات التشريعية والقانونية.



محسن البحراوي  
العضو المنتدب

MOHSEN ELBAHRAWY  
MANAGING DIRECTOR

